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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Segít-e a kormány kifizetni a háziorvosi rendelők 
magas energiaszámláit? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egyre  több  panasz  hangzik  el  a  háziorvosi  szolgáltatást  végző  orvosoktól,  hogy  az  emelkedő
energiaköltségek  nehezítik  a  rendelők  fenntartását.  Függően  attól,  hogy  az  alapellátást  végző
háziorvosok  milyen  megoldással  (önkormányzati  tulajdonban  bérelnek,  vagy  saját  fenntartású
ingatlanban)  dolgoznak rendelőikben,  világosan  látszik,  hogy  az  emelkedő  energiaárak  komoly
problémát okoznak – és fognak okozni – az alapellátást végző orvosoknál.

Tekintettel  arra,  hogy a háziorvosi  ellátás,  mint  alapellátás  az egészségügy működésének egyik
kulcsfontosságú eleme, így szükséges annak megvédése és támogatása. Felmerül, hogy miként lehet
ezen  sokszor  vállalkozási  formában  működtetett  rendelőket,  vagy  a  rendelőnek  helyet  adó
intézményt támogatni a rezsidíjak mérséklésében, hiszen az orvosi rendelő egy olyan munkahely
ahol nem lehet elvárni sőt kötelezni sem szabad, hogy a hőmérséklet mérséklésével spóroljanak,
esetleg 18 fokban történjen a betegek ellátása.

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésekre várom Tisztelt Miniszter Úr válaszát:

• Tervezi-e a kormány a háziorvosi rendelők megemelkedett energiadíjainak kompenzálását, 
a háziorvosok, vagy a nekik rendelőt biztosító intézmények támogatását?

• Ha igen, milyen módon?
• Ha nem, milyen indokkal utasítja ezt el?
• Van-e kötelezettség vagy tervez-e a kormány előírni kötelezettséget a háziorvosi rendelők 

belső hőmérséklet szabályaira?
• Érkezett-e jelzés a Minisztériumhoz háziorvosoktól, hogy a munkavégzésüket 

akadályoztatná a megemelkedett rezsidíjak kifizetése?
• Milyen módon őrizhető meg az emelkedő rezsidíjak ellenére a háziorvosi szolgáltatások 

zavartalan ellátása?  
Várom megtisztelő válaszát!
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